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Obec 

Pusté Čemerné 

 

Z Á P I S N I C A  
 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Pusté Čemerné konaného dňa 
28.09.2021 o 17:30 hodine v priestoroch                

 Obecného úradu Pusté Čemerné, spoločenská sála.  

 
Predsedajúci:  Ing. Juraj Jevin – starosta obce  

Prítomní 
poslanci:  

Iveta Holejová – zástupkyňa starostu  
Ing. Tomáš Melega 
Štefan Mikloš 
Igor Slepak 

Ospravedlnený 
poslanec: 

Gabriel Hricik  

Ostatní prítomní:  Filoména Hakošová – kontrolór obce  
Mária Hreňová – administratívny pracovník obce  
 
 

Návrh programu 
rokovania:  

1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení  
5. Prevod finančných prostriedkov do rezervného fondu 
6. Kontrola plnenia rozpočtu za druhý kvartál 2021 
7. Zmena rozpočtu na rok 2021 
8. Stav budovy Domu nádeje  
9. Rôzne 
10. Záver 
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1. Otvorenie:  Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Juraj Jevin, ktorý 
privítal všetkých prítomných. Ospravedlnil neúčasť poslanca Gabriela Hricika.   
Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, z 
celkového počtu 5 poslancov sú prítomní 4. 
Návrh programu rokovania obdŕžali poslanci e-mailom a do v papierovej 
forme do schránok. 
  

 
2. Voľba 
návrhovej 
komisie, 
zapisovateľa a 
overovateľov 
zápisnice 

Starosta: Na úvod rokovania určili Filoménu Hakošovú za zapisovateľku  a 
navrhol poslancom  členov:       

- Návrhovej komisie v zložení: I. Holejová, Ing. T. Melega a Š. Mikloš   
- Overovateľov zápisnice: I. Slepák, Ing. T. Melega 

 
Starosta dal o návrhu hlasovať. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh bol prijatý.  
 

 
3. Schválenie 
programu 
zasadnutia 
obecného 
zastupiteľstva 

Starosta informoval poslancov o návrhu programu rokovania s tým, že do 
programu bol na návrh poslanca I. Slepaka doplnený bod č. 8. Zároveň sa 
poslancov spýtal na doplnenie programu. Keďže nepadol žiaden návrh na 
doplnenie či zmenu programu, dal o programe hlasovať tak, ako bol navrhnutý 
v pozvánke.  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania v súlade s predloženým 
návrhom.  
 

 
4. Kontrola 
plnenia uznesení 
 

Starosta informoval o viacerých nesplnených uznesení, ubezpečil poslancov, 
že viaceré sú rozpracované a budú v dohľadnej dobe realizované.  
 
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
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Keďže sa nikto do diskusie neprihlásil, starosta ju ukončil a dal hlasovať 
o návrhu uznesenia. 
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
informáciu o plnení uznesení. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
5. Prevod 
finančných 
prostriedkov do 
rezervného 
fondu 

Starosta otvoril tento bod rokovania informáciou o výške prebytku rozpočtu 
za rok 2020, ktorý bol schválený v Záverečnom účte obce. Tieto financie vo 
výške 7016,02 € bude prevedená na rezervný fond.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje 
prevod finančných prostriedkov vo výške 7 016,02 € do rezervného fondu.  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
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6. Kontrola 
plnenia rozpočtu 
za druhý kvartál 
2021 

Starosta upriamil pozornosť poslancov na podklady, ktoré obdržal každý 
poslanec, teda plnenie rozpočtu na strane príjmov a výdavkov. Informoval 
o najdôležitejších položkách.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.   
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
plnenie rozpočtu na rok 2021 za 2Q. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
7. Zmena 
rozpočtu na rok 
2021 
 
 

Starosta obce predložil poslancom návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2021, 
pričom informoval o najdôležitejších položkách, ktoré sa budú meniť – ide 
o kultúru, služby, platy a iné položky.  
Po základných informáciách odovzdal slovo p. Hreňovej, ktorá poslancov 
podrobnejšie informovala o jednotlivých položkách rozpočtu, ktoré sa budú 
upravovať. 
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje  
rozpočtové opatrenie č. 3/2021 na základe predloženého návrhu v prílohe 
tohto uznesenia. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
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Za hlasovalo 3 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 1 - I. Slepak, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
8. Stav budovy 
Domu nádeje 

Starosta odovzdal slovo poslancovi I. Slepakovi, ktorý tento bod do programu 
rokovania navrhol. 
Poslanec I. Slepak  na úvod informoval, že mu poslanec Š. Mikloš pri rozhovore 
povedal o katastrofálnom stave vchodových dverí do Domu nádeje 
a o zatekajúcej streche, že tuto situáciu treba riešiť.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. O týchto dlhodobých problémov vie, 
upresnil však, že sa zrejme nejedná o vchodové dvere ale bočne dvere, ktoré 
sú na rozpadnutie a že sa rieši ich výmena. Čo sa týka strechy ta je problém 
dlhodobo, kde by zrejme bola potrebná celková rekonštrukcia s jej rozšírením 
na južnú stranu.   
Zároveň informoval, že v Dome nádeje došlo k výmene stoličiek, doplneniu 
stojana na veko truhly, prikrývky na vozík a bol doplnený aj nový nábytok. 
 
Poslanec I. Slepak navrhol spísanie všetkých nedostatkov na Dome nádeje tak, 
aby sme mali prehľad.  
 
V diskusii poslanci navrhli aj prípravu realizačného projektu pre celkovú 
rekonštrukciu Domu nádeje, tú následne využiť do prípadnej výzvy na dotáciu. 
Tiež padol návrh na zavolanie odborníka a posúdenie strechy.  Do diskusie sa 
zapojili I. Hlejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš. 
 
Starosta ukončil diskusiu a dal hlasovať o tomto bode program.   
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
 
A) schvaľuje  

 vykonanie celkovej kontroly stavu budovy Domu nádeje a spísanie 
všetkých nedostatkov,  

 prípravu projektovej dokumentácie na rekonštrukciu Domu nádeje  
 

B) poveruje 
 

 starostu obce v prípade vyhlásenia vhodnej výzvy  zastupovať obec vo 
všetkých súvisiacich úkonoch t.j. vo fáze prípravy, podania žiadosti, 
financovania a realizácie projektu. 

 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
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Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 

9. Rôzne 
 

Starosta obce postupne informoval poslancov o nasledovných bodoch: 
 Deň s rodinou 

Starosta poďakoval poslancom za pomoc s organizovaním podujatia, 
ktoré sa podľa neho vydarilo. Tiež informoval, o využití daru od 
SLOVAK SOLAR ENERGY, s.r.o., ktorý pokryl väčšinu nákladov na 
podujatie, čim nebolo podujatie pre obec záťažou.  
 

 Grand nadácie Allianz – Merače rýchlosti  
Starosta informoval poslancov o vyúčtovaní poskytnutého príspevku, 
o splnení podmienok pre vyplatenie druhej splátky čim je projekt 
uzavretý. Tiež informoval, že nadácia poďakovala za dobrú 
spoluprácu.  
   

Tiež poslancov informoval o pripravovaných akciách:  
 Úcta k starším 

V prípade priaznivej pandemickej situácii, by sa posedenie uskutočnilo 
na obecnom úradu s kultúrnym programom, ktorý pripravuje FSS 
Čemerňanka. Pre dôchodcov sa pripraví darček – med.  
 

 150. výročie železničnej trate Michaľany – Humenné (brigáda) 
Pripravuje sa slávnosť pri príležitosti výročia fungovania trate 
Michaľany - Humenné, do organizácie sa zapojila aj obec. Starosta 
informoval o potrebe opravy zastávky a pozval poslancov na spoločnú 
brigádu. Poslanci súhlasili, starosta bude podrobnejšie informovať 
v priebehu týždňa. 
  

 Zmeny v zbere odpadu 
Starosta informoval o nových druhoch odpadu, ktoré v obci začíname 
triediť. Ide o baterky z malých elektro. spotrebičov a o zber použitého 
kuchynského oleja. Občanom bude doručený letáčik s informáciami.  
 

 Splatenie splátky úveru 
Poslancov starosta informoval o splátke úveru vo výške 2 000 €. 

 
Starosta následne vyzval poslancov či majú návrh na doplnenie a otvoril 
diskusiu k tomuto bodu: 
 
Š. Mikloš: Podal návrh na nákup vybavenia na cintorín – čerpadlo, predlžovací 
kábel, hadicu. Starosta s návrhom súhlasí, nákup sa pripravuje.  
 
I. Slapak: Poslanec má pripomienky k viacerým bodom, ktoré postupne 
predniesol:   
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 Prvá otázka smerovala k virtuálnemu cintorína, v čom je problém, 
keďže nie je aktualizovaný, v akom stave je príprava nového VZN 
k cintorínu.  

o Starosta informoval, že s dodávateľom bola dohodnutá 
skúšobná prevádzka a prípadná úprava, a dodanie finálnej 
mapy. Mapa bude aktualizovaná do pamiatky zosnulých. VZN 
je pripravené, sú aj prepočítane ceny. Potrebné je upresniť 
a zadefinovať pravidlá na novom cintoríne.  
 

 Neosadenie drevenej tabule s kreslenou mapou obce. 
o Starosta reagoval, že všetko na jej osadenie je pripravené, je 

vybraté aj miesto, žiaľ niekedy dohodnutá realizácia padne na 
tom, že sa rieši niečo iné 

o Do diskusie sa zapojil aj p. T. Melega, ktorý potvrdil, že tabuľa 
sa mala osadzovať už dávno, žiaľ nedostavili sa ľudia, ktorí 
pomoc sľúbili.  

 
 Dokončenie cesty k p. Čekanovi, prečo sa tento úsek nedokončil? 

o Starosta informoval, že s dokončením cesty sa momentálne 
nepočíta a nebola ani plánovaná, s obyvateľmi tejto ulice je 
dohoda o oprave dier tak, aby sa tie ďalej nerozširovali. Tiež je 
plánovaný dovoz makadamu. 
 

 Bol daný súhlas na výstavbu domov pod lesom, požiadal starostu 
o vysvetlenie a prečo toto povolenie nie je zverejnené na internete  

o Starosta upresnil, že nejde o súhlas s výstavbou domov ale 
o súhlas so zámerom výstavby domov v danej lokalite. 
Samotná výstavba podlieha stavebnému povoleniu.  Svoje 
rozhodnutie odôvodnil prijatím uznesenia, teda schválenia 
Memoranda o spolupráci a hlavne možným vytvorením 
precedensu, ktorý by pri nesúhlasnom stanovisku mohol 
zastaviť výstavbu domov v tejto časti obce.  

o Starosta nevidí dôvod na zverejnenie tohto dokumentu na 
stránke, na stránke je totiž zverejnené uznesenie a bude aj 
zápis z toho OZ. 

o Tiež pripomenul, že k tomuto sa uskutočnilo aj pracovné 
stretnutie, kde poslancov, aj za účasti I. Slepaka informoval 
o všetkých alternatívach, ktoré môžu z rozhodnutia vyplynúť. 
 

 Chýbajúce zápisy v kronike obce - posledný záznam v kronike obce je z 
roku 2018, je potrebné chýbajúce roky doplniť.  

o Starosta potvrdil, že v kronike chýbajú zápisy. Zároveň 
informoval, že kronikára P. Mikloša na túto skutočnosť 
upozornil. Chýbajúce roky sa čo najskôr doplnia.   
 

Kontrolórka obce pripomenula stále nedokončené oplotenie detského ihriska 
a úpravu zelene pri ňom. 
 
K tejto téme prebehla diskusia do ktorej sa zapojili poslanci I. Holejová, Ing. T. 
Melega a starosta. Zeleň sa nemala odstraňovať celá ale len orezať a upraviť. 
Viac krát sa pripravovala. Žiaľ začalo sa v tom čase vegetačné obdobie. 
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Keďže ďalšie návrhy už neboli prednesené, starosta uzavrel diskusiu k tomuto 
bodu a dal hlasovať. 
  
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
a) informáciu starostu obce o posledných aktivitách, pripravovaných 
podujatiach 
b) návrh poslanca  Š. Mikloša dokúpenie vybavenia na cintorín 
c) pripomienky poslanca I. Slepaka  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 
 
 

  
10. Záver Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a konštruktívne rokovanie. 

Rokovanie 15. obecného zastupiteľstva o 19:20 hod. ukončil. 
  

 
V Pustom Čemernom dňa 28.9.2021 
                                
                                                                                                                                      Ing. Juraj Jevin v. r. 
                                                                                                                                           starosta obce 
Zapisovateľka:  

Filoména Hakošová  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Igor Slepak v. r., dňa 05.10.2021 

 

Ing. Tomáš Melega v. r., dňa 05.10.2021  

 

 


